
Randi Fechtenburg

Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ

2929 5871 | randi@daskfyn.dk

Dato og mødetidspunkt:
22.09 2022

kl.15.00

Mødested:
Hos Heidi, Sanderumskolen

Deltagere: Randi, Heidi, Kathrine, Mark, Jesper, Åse og Gitte

Afbud: Trine og Peter

Dagsorden

O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning
Referat: Gitte

Opfølgning af referat fra 10 aug. Ingen kommentarer.

1 Årshjul for 2022-23 Redigering af årshjul – fortsætter med justeringerne på vores næste møde.

2 Aktiviteter 2022-23- de sidste aktiviteter skal på

plads

O-løb aflyst i år, men kører videre næste år.

Iron kids i Odense – Heidi arbejder på det efter årsskiftet.

Odense Tri klub vil måske være med nu?

Aktivitetskalender skal være up to date nu – Gitte/Nordfyn skriver til Jacob asap.

3 Info fra udviklingskursus Heidi og Randi var afsted på et godt og vellykket udviklingskursus. Vi skal forsøge at komme flere

afsted til København næste år. Det giver god mening at mødes og ideudvikle.

4 Kredsformandsmøde d. 30. sep. Vi havde en lang og god snak om det kommende kredsformandsmøde vedr. nyt DSI.

5 Kursus rep.møde Mail – Lasse – Pickleball. Skumtennis på en anden måde – 3500 kr for et kursus – meget dyrt –

vi plejer at finde noget der er gratis.

1



Opdatering af gamle kendte aktiviteter – genbesøg.

Boldspil og boldbasis – frem i mod prøven.

Kropsbasis dugen. Dans og udtryk.

Kompendie der kan tages med hjem og bruges direkte.

Løb, spring og kast indendørs.

6. Trailer Åse har styr på den – den står ved en kollega.

Kan bookes og nøgleboks etableres.

7 Siden sidst Åse: Langbold på to skoler på torsdag.

Heidi: O-løb aflyst. Måske et andet sted end i uge 37 fremadrettet.

Mark: Fodbold i sidste uge – udskolingen – fedt opslag med vores nye flag – 6 skoler deltog.

Formanden for Tommerup Boldklub kom og åbnede tutten – han mødte op sammen med 4 andre

fra foreningen. God opbakning fra Tallerupskolen – mange tilskuere.

Sag om en cykelhjelm som var glemt i et omklædningsrum og som der var blevet trådt på/ødelagt.

Forældrene kontaktede os og det kan vi desværre ikke dække – så kan vi erstatte rigtig meget –

det er den enkeltes indboforsikring der skal dække.

Håndbold sidst i november – vi talte om holdsammensætningsreglerne.

Randi: Kidsvolley på Tingagerskolen udendørs – 2.-3. årgang. Nordager var der også.

DM fodbold Marienlyst – Sct. Hans Skole vandt både ved drengene og pigerne.

Hjallese hockey?

Måtte aflyse beachvolley i Dalum – måske pga. Skills og brobygning.

Gitte: Atletik for 6. og 7. årgang afviklet 1/9 og 16/9 – 4 skoler deltog i begge stævner.

Sanderumskolen gik videre ved både drengene og pigerne.

8 Evt.

Herunder punkter til næste gang.

Næste møde onsdag den 2. november kl. 16 ved Randi.
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